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Plats och tid  Fritidsgården Kuggen  

 Torsdag 19 september 2019 klockan 17.00 - 18.45 

 

Beslutande  Ordförande  

 Ledamot   

 Ledamot  

 Ledamot  

 Ledamot 

 Ledamot   

 Ledamot  

 Ledamot     

 Ledamot 

 Ledamot 

 Ledamot  

 Ledamot 

 Ledamot  

 Ledamot 

 Ledamot  

 Ledamot  

 Ledamot  

 Ledamot 

 Ledamot 

 Ledamot 

 Ledamot  

 Ledamot 

 Ledamot  

 Ledamot 

 Ledamot  

 Ledamot 

 Ledamot  

 Ledamot 

 Ledamot 

  

 

Övriga närvarande  Lisa Lassbo, ungdomslots 

 Pernilla Einan, enhetschef Barn- och ungdomsenheten 

 

 

Tid och plats för  2019-09-19 

justering Fritidsgården Kuggen 
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Kultur- och folkhälsonämnden      
 

 

 

 

Underskrifter 
 

 Sekreterare ………………………………. 

  Lisa Lassbo 

 

 

  

 Ordförande ………………………………. 

  XX 

 

 

 Justerande ………………………………. 

  XX 

 

 

 

 

Förvaringsplats  Kultur- och folkhälsoförvaltningen 

för protokollet Barnhemsgatan 2 Köping 
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Kultur- och folkhälsonämnden      
 

 

 

 

UFM § 01 

1. Val av justerare 

Förslag:  

att välja XX till protokolljusterare. 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att välja XX till protokolljusterare.  
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Kultur- och folkhälsonämnden      
 

 

 

 

UFM § 02 

2. Val av ordförande och vice ordförande 

Samtliga ledamöter som är intresserade av att vara ordförande under 

mandatperioden 2019/2020 motiverar kort för resten av gruppen varför de vill 

vara ordförande i ungdomsfullmäktige.  

 

Ledamöter som anmäler sig som intresserade av rollen som ordförande: 

 XX  

 XX 

 XX 

 

Röstning begärd. Vi kommer överens om att personen med flest röster tilldelas 

rollen som ordförande och personen med näst flest röster tilldelas rollen som vice 

ordförande.  

 

Röstningen genomförs och utfallet blev följande: 

 XX: 15 röster 

 XX: 3 röster 

 XX: 10 röster  

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att välja XX till ordförande och XX till vice ordförande för ungdomsfullmäktige 

under mandatperioden 2019/2020.  
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Kultur- och folkhälsonämnden      
 

 

 

 

UFM § 03 

3. Genomgång av höstens mötestider 

Förslag på mötestider: 

 

 Tisdag den 1 oktober kl. 17:00-19:30 
Demokratiutbildning  

Plats: Köping, lokal ej fastställt - beroende av hur många deltagare vi blir  

 Tisdag den 15 oktober kl. 17:00 
Sammanträde 

Plats: fritidsgården Kuggen, Köping 

 Onsdag den 13 november kl. 17:00 
Sammanträde 

Plats: Kolsva, lokal ej fastställt 

 Tisdag den 10 december kl. 17:00 
Sammanträde, julavslutning och eventuellt studiebesök Rådhuset Köping 

Plats: fritidsgården Kuggen, Köping 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att fastställa höstens mötestider, med reservation för att tiderna eventuellt kan 

komma att förändras.  
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Kultur- och folkhälsonämnden      
 

 

 

 

UFM § 04 

4. Genomgång av förslag/åsikter från skolungdomar 

Under v. 35 befann sig ungdomsfullmäktige ute på Köping kommuns högstadie- 

och gymnasieskolor i syfte att marknadsföra ungdomsfullmäktige och rekrytera 

nya ledamöter inför mandatperioden. På respektive skola hade skolungdomarna 

möjlighet att lämna in förslag på vad som kan utvecklas i Köpings kommun, vad 

som kan förbättras och hur.  

 

Följande förslag lämnades in: 

 

 Ny ishall 

 Mer affärer 

 Bättre skolmat 

 Större fritidsgård i Köping 

 Mer eller större fritidsgårdar i Köping  

 Göra fritidsgården bättre och större  

 Att man ska ha datorer istället för iPads i skolan 

 Mer klädaffärer 

 McDonalds i stan  

 Mer klädaffärer 

 Bättre ventilation i Karlbergsskolan  

 En Burger King restaurang  

 En Subway restaurang  

 

Vi diskuterar hur vi ska gå vidare med de åsikter och förslag som lämnats in. Vi 

enas om att vi får följa upp dem under ett senare möte för att se om det är något 

särskilt område ungdomsfullmäktige vill driva vidare. Något som fler ledamöter 

visar extra intresse för är punkterna kring fritidsgårdarna i Köping. 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att notera informationen till protokollet och följa upp de förslag och åsikter under 

ett senare möte om intresset finns.  
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Kultur- och folkhälsonämnden      
 

 

 

 

UFM § 05 

5. Köping kommuns ANDTS-strategi 

Ungdomsfullmäktige deltog under våren i ett av Brottsförebyggande rådets 

arbetsutskotts sammanträden. Under mötet fördes goda diskussioner om olika 

trygghetsfrågor i Köpings kommun, bland annat frågor som rörde utbildning och 

information om alkohol, narkotika, dopning, tobak och spel (ANDTS) i skolan.  

 

Kommunen har en arbetsgrupp som just nu arbetar fram en strategi för 

kommunens ANDTS-arbete. Arbetsgruppen har lämnat en intresseförfrågan till 

ungdomsfullmäktige och efterfrågar ett ungdomsperspektiv. Med anledning av 

ovanstående har arbetsgruppen sänt över ett utkast av ANDTS-strategin som de 

önskar feedback på. Pernilla Einan - som ingår i arbetsgruppen - redogör i 

ärendet, beskriver ANDTS-strategin i korthet och samlar in synpunkter kring 

målområdena i strategin.  

 

Arbetsgruppen vill bjuda in två representanter från ungdomsfullmäktige till deras 

nästa möte, onsdag den 23/10 kl. 15:00-16:30, där det finns möjlighet lämna 

åsikter och förslag kring ANDTS-strategin.  

 

Ungdomslotsen efterfrågar om det finns ett intresse från ungdomsfullmäktige att 

delta under detta möte. X, X, X, X, X, X, X, X och X meddelar att de är 

intresserade av att delta. Vi kommer överens om att vi tillsammans behöver träffas 

och sammanställa ungdomsfullmäktiges synpunkter som sedan två representanter 

kan framföra under mötet med arbetsgruppen.  

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att alla representanter från ungdomsfullmäktige som visat intresse av att delta 

under mötet med arbetsgruppen träffas tillsammans med ungdomslotsen och 

sammanställer synpunkterna kring ANDTS-strategin.  

 

att skicka två representanter från ungdomsfullmäktige till mötet och de framför de 

synpunkter som sammanställts till arbetsgruppen.  
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Kultur- och folkhälsonämnden      
 

 

 

 

UFM § 06 

6.  Hur går vi vidare med ANDTS-arbetet under hösten? 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att utesluta punkten från dagens möte på grund tidsbrist.   

 

  



         SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 9 (15)  

    

    

  

   

 
 

Kultur- och folkhälsonämnden      
 

 

 

 

UFM § 07 

7. Inbjudan till träff med Brottsförebyggande rådets 
arbetsutskott 

Brottsförebyggande rådets arbetsutskott bjuder in ungdomsfullmäktige till 

ytterligare en träff/dialog! Brottsförebyggande rådets arbetsutskott önskar att 

denna typ av möten ska ske regelbundet tillsammans med ungdomsfullmäktige för 

att inte gå miste om ungdomsperspektivet.  

 

Mötet är inplanerat till måndag den 21/10 kl. 08:30-10:30 på Rådhuset. 

Brottsförebyggande rådets arbetsutskott ser gärna att ungdomsfullmäktige i förväg 

meddelar om det är något speciellt område de vill ta upp/diskutera, så att polis och 

tjänstemän kan förbereda sig på området.  

 

Vi diskuterar frågan och det finns ett intresse från ungdomsfullmäktige att träffa 

Brottsförebyggande rådets arbetsutskott regelbundet. Vi kommer överens om att 

vi inför det inplanerade mötet behöver träffas och diskutera om det är något 

speciellt område ungdomsfullmäktige vill ta upp. Alla representanter som är 

intresserade av att delta återkopplar till ungdomslotsen som sedan sammankallar 

till ett möte.   

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att ungdomslotsen återkopplar till Brottsförebyggande rådets arbetsutskott och 

meddelar ungdomsfullmäktige är intresserade av att delta under det inplanerade 

mötet.  

 

att ungdomslotsen sammankallar de representanter som är intresserade av att delta 

till ett möte där vi sammanställer vad vi till ta upp under mötet med 

Brottsförebyggande rådets arbetsutskott.  
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UFM § 08 

8.  Tips och idéer till Barnkonventionsveckan 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att utesluta punkten från dagens möte på grund av tidsbrist.  
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Kultur- och folkhälsonämnden      
 

 

 

 

UFM § 09 

9. Höstens framtidsverkstad blir framflyttad 

Under ett att ungdomsfullmäktiges sammanträden under våren 2019 nämndes det 

att framtidsverkstaden, som arrangeras vartannat år, skulle anordnas under hösten 

2019. På grund av miss i kommunikationen var detta tyvärr felaktig information. 

Den senaste framtidsverkstaden anordnades våren 2018, vilket innebär att 

nästkommande framtidsverkstad ska ske under våren 2020.  

 

Vi diskuterar att vi under hösten kan hålla tanken om framtidsverkstaden vid liv 

för att tillsammans kunna komma överens om vilket tema som kan vara passande 

för framtidsverkstaden år 2020.  

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att notera informationen till protokollet.  
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UFM § 10 

10. Länsstyrelsen efterlyser ungdomar till Miljö- och 
klimatrådets ungdomsråd  

Ungdomslotsen påminner om att Länsstyrelsen efterlyser en ungdomsrepresentant 

från Köpings kommun till Miljö- och klimatrådets ungdomsråd. Representanten 

behöver gå i gymnasiet.  

 

Ungdomslotsen ställer frågan om det är någon som är intresserad av att delta och 

ber de som är intresserade att återkoppla till ungdomslotsen för att få 

kontaktuppgifter till miljöstrateg Mårten Gustafsson som ansvarar för Miljö- och 

klimatrådets ungdomsråd.  

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att de som är intresserade kontaktar ungdomslotsen för att få kontaktuppgifter till 

ansvarig från Länsstyrelsen.  
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UFM § 11 

11. Köping kommuns Cykelråd 

Köpings kommun har ett cykelråd för att få fler att se fördelarna med att använda 

cykeln i vardagen. Rådet diskuterar cykelfrågor och ger synpunkter på underhållet 

och planeringen av nya cykelvägar i kommunen. Rådet träffas två gånger per år 

med fokus på en bättre cykelkommun.  

 

Tekniska kontoret som är sammankallande till cykelrådet önskar få in ett 

ungdomsperspektiv, därför undrar de om det finns någon från 

ungdomsfullmäktige som skulle vara intresserad av att delta i rådet.  

 

Ungdomslotsen frågar om det är någon som är intresserad. X, X, X, X, X, X och 

X meddelar att de är intresserade.  

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att ungdomslotsen återkopplar till ansvarig tjänsteman från cykelrådet och 

meddelar att det finns representanter från ungdomsfullmäktige som är 

intresserade.  
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UFM § 12 

12.  Övriga frågor  

XX lyfter frågan om sexuella trakasserier, kränkningar, övergrepp etc. Hon ser att 

detta är något som behöver förebyggas då det tyvärr är ett aktuellt ämne i dagens 

samhälle, vilket alla håller med om. X berättar om Novahuset, en ideell förening 

som arbetar förebyggande mot sexuella övergrepp. De arrangerar workshops och 

föreläser för ungdomar i skolor och behandlar olika teman så som sexuella 

övergrepp, gränser, normer, attityder och nätet. Novahuset tar ett arvode på 1000 

kr/halvdag och 2000 kr/heldag för dessa föreläsningar. X undrar om detta är något 

ungdomsfullmäktige skulle vilja undersöka ytterligare och vi är överens om att det 

är något vi vill.  

Ungdomsfullmäktige beslutar att vi fortsätter diskutera frågan nästkommande 

möte och ungdomslotsen undersöker hur en eventuell finansiering skulle kunna gå 

till.   

 

Vidare diskuteras den fysiska arbetsmiljön i kommunens skolor. Fler ledamöter 

lyfter att det är dålig ventilation och dålig ergonomi (bord och stolar). Ledamöter 

från Malmaskolan framför även att toaletterna i skolan skulle behöva en 

uppfräschning, bland annat på grund av mycket klotter och skadegörelse.  

Ungdomsfullmäktige beslutar att vi fortsätter diskutera frågan om arbetsmiljön i 

skolorna nästkommande möte för att undersöka vem vi ska vända oss till 

angående dessa frågor.  

 

Vi återkommer till frågan kring en större fritidsgård, både i Köping och i Kolsva. 

Fler ledamöter är eniga om att det skulle behövas fler/större fritidsgårdar då 

fritiden är viktig för barn och ungdomar – då är det betydande att ha en trygg plats 

att vara på där man kan umgås med kompisar och ingå i ett socialt sammanhang. 

Vi pratar kort om hur vi kan ta frågan vidare, kanske behöver vi göra en 

undersökning om detta är något kommunens ungdomar efterfrågar?  

Ungdomsfullmäktige beslutar att vi fortsätter diskutera frågan nästkommande 

möte för vidare planering.  

 

Utanför fritidsgården Kuggen finns en inhägnad fotbollsplan. Fler ledamöter 

upplever att staketet runt fotbollsplanen är för lågt då bollen ofta sticker iväg. 

Bredvid planen står det även ofta bilar parkerade vilket gör att de ibland blir 

träffade av bollen när det spelas på planen. Fler ledamöter föreslår att ett högre 

staket bör byggas runt planen.  

Ungdomsfullmäktige beslutar att vi fortsätter diskutera frågan nästkommande 

möte och ungdomslotsen undersöker vem som är ansvarig över detta.  
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UFM § 13 

13. Mötet avslutas  

Ordförande förklarar mötet avslutat kl. 18.45 och välkomnar alla till nästa träff! 

 

Nästa träff: tisdag den 1 oktober kl. 17.00-19.30 (demokratiutbildning) 

Nästa sammanträde: tisdag den 15 oktober kl. 17.00 

 


